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Szanowny Pan
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Prezvdent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkancow ulicy Wyszyriskiego zwracam si? z p106bao przeanalizowanie mo2liwoSci

wymiany nawierzchni chodnikow przy wlw ulicy w celu poprawy bezpieczeristwa. Qbecny ich stan

techniczny wymaga natychmiastowej intenvencii. Na dzief dzisrejszy sEtam nierownosci, wglgbienia, co

powoduje duze trudnosci dla mieszkaic6w korzystajEcych z tych chodnikow.


